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Nyt fra Formanden  
1.a Tilbygning klubhus gennemgang af tegnings forslag 
 Forslag fra arkitekt til ombygning/udbygning af klubhus fremlagt af J. Frost. 
 Stor enighed i bestyrelsen om at der arbejdes videre med forslaget. 
 Arkitekten udarbejder videre med konkretisering af tegningerne. 
 Vi forventer at kunne fremlægge konkret forslag til udvidelse af klubhuset 
 på næste generalforsamling. 
    
 
Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 
2.a Status på Sejlerskolen  
 Stor aktivitet i sejlerskolen 
 Der er bevilget 2 stel nye sejl til L 23 érne til levering næste sæson. 
 
2.b Liga sejlads i 2019 hvad er bestyrelsens holdning 
 Vi blev bedste Fynske klub i år - samlet  blev det til en 7`plads på landsplan. 
 Bestyrelsen indstiller til at vi fortsætter samme aktivitetsniveau i 2019. 
 
 
Hus, bro og plads orienterer 
3.a Nils orienterer om div. 
 Der er sket en omrokering af bropladserne. Der kommer 2 nye pladser i udbud. 
 

Vi er interesserede i at leje pladsen overfor Båd og Motor, ved siden af 
masteskuret. 
Vi arbejder på en revidering af gældende regelsæt og betaling af pladser til 
jolleopbevaring  sejlere foran klubhuset ved jollebroen. 
Jollerne skal være registreret og der skal betales 400 kr om året for pladsleje. 
Marianne udarbejder revideret forslag til næste bestyrelsesmøde, omhandlende 
pladsleje, og deltagelse i sejlads med trænerundervisning. 
 
Der bygges et skur til opbevaring af benzin mellem flagmast og slæbested. 
Der bygges endvidere en ”Spansk Trappe” foran undervisningslokalet, muligvis 
Med indbygget akvarie til krabbeklubben 
 

 
                                       
Kapsejlads Søren orienterer 
4.a  Søren orientere om div. 
 Kapsejladsudvalget holder i slutningen af måneden evalueringsmøde af årets  
 kapsejladser. De modtager gerne vurderinger og forslag til forbedringer fra alle 
 medlemmer. 
 
4.b  Tuco cup 2018/2019 
 Der nedsættes et ”TUCO CUP”. udvalg til planlægning af næste års Tuco cup 
 Vi forventer en væsentlig opgradering af  næste års stævne. 
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Aktivitetsudvalg Marianne orienterer 
5.a Marianne orienterer om div. 

Aktivitetsudvalget planlægger årets afriggerfest d, 27/10. 
5.b Afrigger fest 
 
Økonomi Gudrun.   JF orienterer 
6.a Status på økonomien. 
 Vi følger fint det godkendte budget for 2018 
  
6.b Debitor liste.  

 Listen skal revideres. 
 

6.c Person data  
 
 
Ungdom Marianne orienterer 
7.a Marianne orienterer. 

Ungdomsafdelingen afholder Danmarksmesterskab for holdsejlads i optimistjoller d. 
6/7 oktober. 

  
 
8. Eventuelt 
 
Næste møde 8-10 


